
Протокол №2 

 

Засідання методичного об’єднання 

класних керівників 

гуманітарно-правового ліцею 

 

Від 02 листопада 2020 року 

 

Присутні: 13 осіб 

Голова: Копійка Т.Г. 

Секретар: Молодик К.Ю. 

Запрошені: Гайдук В.Г. – директор,  Соломаха Н.І. – заступник директора з виховної роботи 

 

Порядок денний: 

1. Профілактика інфекційних захворювань, у т.ч. коронавірусних. Формування 

здоров’язбережувальної компетентності у дітей шкільного віку.  

2. Поведінка дітей в інтернеті: огляд соціальних мереж, аналіз небезпек. Санітарний 

регламент для учнів. 

3. Адаптаційний період учнів 5-го класу та 0-х курсів. Обговорення проблем, що 

виникали. 

4. Аналіз роботи над напрямками внутрішнього аудиту в Черкаському гуманітарно-

правовому ліцеї.  

 

Одноголосним рішенням «за» всіх представників МО постановили відкрити засідання і 

прийняти даний порядок денний. 

 

Слухали: 

1. Доповідач – Копійка Т.Г., яка нагадала алгоритм профілактики інфекційних 

захворювань, у т.ч. коронавірусних; наголосила на формуванні 

здоров’язбережувальної компетентності у дітей шкільного віку на уроках та в 

позакласній роботі 

Ухвалили: врахувати отриману інформацію у своїй роботі. 

2. Доповідач – Волошин О.О., яка класифікувала моделі поведінки дітей в інтернеті, 

зробила огляд соціальних мереж, аналіз небезпек та нагадала про санітарний 

регламент для учнів щодо роботи з ПК та іншими електронними гаджетами 

Ухвалили: одноголосним рішенням «за» взяти до відома інформацію та керуватись нею в 

роботі. 

3. Доповідачі – Компанієць О.В., Молодик К.Ю., Говорко О.О., які проаналізували 

адаптаційний період учнів 5-го класу та 0-х курсів. 

Ухвалили: врахувати досвід класних керівників 5-го класу та 0-х курсів у подальшій 

роботі з новими класними колективами. 

4. Доповідач – Гайдук В.Г., який розповів про роботу над напрямками внутрішнього 

аудиту в Черкаському гуманітарно-правовому ліцеї та необхідність інформування про 

них учнів та батьків.  

Ухвалили: взяти до відома, інформувати батьків про роботу над напрямками 

внутрішнього аудиту в Черкаському гуманітарно-правовому ліцеї 

 

 

Одноголосним рішенням «за» проголосовано про закриття МО. 

 

Голова засідання         Копійка Т.Г. 

Секретар          Молодик К.Ю. 


